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2021 中国国际家用纺织品及辅料(秋冬)博览会
9 - 11 OCT 2021

FREE HOTEL SHUTTLE BUS SCHEDULE* (offered by hotels) 仅接受预约, 请提前向酒店职员查询**

免费酒店班车时刻表* (由酒店提供) By reservation ONLY, please check with hotel staffs beforehand**

Route / 路线
NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

Date 日期 Time 时间 From 出发点 To 目的地

08:00 / 08:20 / 08:40

 / 09:00 / 09:20 / 09:40 / 10:00 

Courtyard by Marriott Hongqiao

上海虹桥中建万怡酒店
NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

17:00 / 17:20 / 17:40

/ 18:00 / 18:20

NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

Courtyard by Marriott Hongqiao

上海虹桥中建万怡酒店

Route / 路线
NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

Date 日期 Time 时间 From 出发点 To 目的地

07:00 / 08:00 / 09:00 
Wyndham Shanghai Hongqiao

上海虹桥温德姆酒店
NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

16:00 / 17:00
NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

Wyndham Shanghai Hongqiao

上海虹桥温德姆酒店

Route / 路线
NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

Date 日期 Time 时间 From 出发点 To 目的地

08:00 / 09:00 / 10:00
Sofitel Shanghai Hongqiao

上海虹桥新华联索菲特大酒店
NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

17:00 / 18:00
NECC (Shanghai)

国家会展中心(上海)

Sofitel Shanghai Hongqiao

上海虹桥新华联索菲特大酒店

The time of shuttle bus schedule may affected by actual traffic condition 班车时间可能受实际交通情况影响

*  Information as of Aug 2021 and may be subjected to change without prior notice. 资料截至2021年8月，如有任何更改，恕不另行通知。

** Please be reminded that seats are limited, and served on first-come-first-serve basis 请注意座位有限，先到先得

9 - 11 Oct

(Sat - Mon)

(星期六 - 一) Remarks 备注:

- The above schedule is for reference only, final schedule will according to the hotel information. If clients need drop-off from 

NECC, reservation is needed. Please contact Customer Service Center （+86 21 3669 6666） for more information.

以上时间表仅供参考，最终时间表以酒店信息为准。如果客户需要来往NECC免费班车服务，请事前向酒店预订。
详情请联系酒店客户服务中心（+86 21 3669 6666）以了解更多信息。

Sofitel Shanghai Hongqiao

上海虹桥新华联索菲特大酒店

Wyndham Shanghai Hongqiao

上海虹桥温德姆酒店

9 - 11 Oct

(Sat - Mon)

(星期六 - 一)

Remarks 备注:

- Please wait at  Customer Service Center 10 minutes before the departure time from hotel.

  请于出发时间10分钟前，在酒店客户服务中心等候班车。
- After entering the NECC, you could get off at the nearest door "10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 1" along the way

  进入国家展馆内部路段，可在沿途的 “10、11、12、13、14、15、16、17、18、19、1” 号口就近下车。
- Return shuttle will be leaving from the P1 parking lot around the NECC (SH) to the hotel. 

  P1 parking lot is located "opposite to entrance 6 of the exhibition hall - next to entrance 9 of the line 2"

  由国家展馆周边的P1停车场发车回酒店，P1停车场位置 “展馆6号口对面 —— 经过街天桥 —— 2号线9号口旁边”

- The above schedule is for reference only, if clients need drop-off from NECC, reservation is needed. 

  Please contact Customer Service Center (+86 21 5227 8888 ext. 6325) for more information.

  以上时间表仅供参考，如果客户需要来往NECC免费班车服务，请事前向酒店预订。
  详情请联系酒店客户服务中心（+86 21 5227 8888 ext. 6325）以了解更多信息。

Courtyard by Marriott Hongqiao

上海虹桥中建万怡酒店

9 - 11 Oct

(Sat - Mon)

(星期六 - 一)

Remarks 备注:

- Please contact hotel concierge one day in advance if you would like to book the shuttle bus

  如果你需要班车服务，请提前一天联系酒店的礼宾部。
- Please provide the information when making a shuttle reservation: Room number/ Time/ Name /Contact number

  预订班车时请提供信息：房间号码/ 姓名/ 时间/ 联系方式。
- The shuttle bus will depart from the assigned place on time, please wait for morning pick-up at the concierge & the return 

shuttle will be stationed at the same location as the morning drop-off point (Zhuguang Rd Panzhong Rd Bus Station). Please 

arrive 5 minutes in advance, otherwise you may either wait for the next shuttle bus or selecting other types of transportation.

  我们的班车将于指定地点准时出发，请于早晨到达礼宾部等候上车，及回程时到达早晨下车地点等候回程班车
 (诸光路蟠中路公交站台)。建议客人请提前5分钟到达，如果逾时未到，您可以选择等候下一班车或选择其他交通工具。


